
Referat  samarbeidsutvalg    onsdag  19. mars  2025 
 
 Leder : Kathrine L. Støve  

Elevråd  : Vilje Sørfonden (6A), Mille Møvik (6B)  Pedagoger : Marianne V. Pettersen ,Håvard Flå 
Politisk oppnevnt : Kjersti Javenes   
FAU :  Kjetil Abrahamsen  
  
 
 
Sekretær: Øystein Mosfjeld  

 
Meldt forfall :  Kjersti Javenes  
  Rune Skagestad  
  
 
Tidspunkt :  kl 18.30-20.00 
  
Møtested:  På personalrommet på Sjøstrand skole  
                                                                                                              
Faste saker:  
 
Elevrådet tar ordet 

● Månedens fokus “ Smil smitter” Gitt ut en lapp med smil smitter til alle trinn - henges på  
● vernerunde med Verneombud, vaktmester og rektor ( henviser til sak under)  
● henge opp plakater på bingen - “ ikke sitt på gjerdet” - vi ønsker ikke at elever skal skade seg 
● Valentines dag, laget hjerter som ble hengt rundt på skolen. Populært og koselig tiltak. 

Elevrådet tar vare på hjertene til neste år. 
● møte med rektor - det skal gjennomføres maling i bingen. Noen klasser har meldt inn sak til 

elevrådet om å male på noen av veggene ute. Kristiansand Kommune er ikke positive til slike 
tiltaket grunnet fare for tagging  

● Anne.Gunn sjekker om vi kan få sykkelramper.  
● Pyjamas dag - et ønske å få gjennomført i løpet av våren - vil ta saken opp i elevrådet  
● “stille skole” flytende friminutt. Vår prøveperiode skal evalueres, både av elevrådet og 

ansatte på skolen. Elevrådet er litt positiv til tiltaket . ikke alltid like enkelt å forholde seg til 
fløyter/ringing - få sin “elevflokk” inn etter nye pauser. Skolen har ikke evaluert 
prøveperioden.  

● Hjertesone-elevrådet vil bli invitert og deltakende i dette prosjektet.  
 
 
       
Politisk hjørne(fast post) - Hva jobbes det med i Oppvekstutvalget nå…  

● ikke tilstede på møtet- Det som rører seg i det politiske miljø er 
skole/økonomi/skolebehovsplan. Trusler mot skoler er også blitt tematisert den siste tiden.  
 

 
Trafikk skolevei (fast post) 
Skolepatruljen er i gang med sine vakter fra uke 12. Hjelmbruk, sykkelsjekk og foreldrekjøring er noe 
av det skolepatruljen vil ha fokus på frem til påske.  
 
 



 
 
FAU tar ordet - møte 12.03.25  

● vedtak om å droppe trygghetsvakter - ser ikke behov for dette nå i vår bydel inntil videre,  
● legger ned gruppa som har jobbet med skolebehovsplanen . SU takker gruppa for et sørdeles 

grundig og godt arbeid. Arbeidet gav resultatater 
● Trafikk-  har utarbeidet og sendt inn en søknad om fartsgrenser ( 40 km/t) , 

innkjøringsbegrensninger i Villandveien  og intensivbelysning på RV 457 
● Øystein legger ut FAU - referat på skolens hjemmeside 
● IKT - veileder - denne må tidlig ut ved skolestart. Øystein kopierer og deler ut veileder til våre 

nye elever - “Bli kjentdag” - onsdag 4. juni. Øystein legger ut veileder som hovedsak.  
------------------------------------------------------------------ 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Samarbeidsutvalget mandat  mandatsaker (markert med halvfet tekst)  
 
 
 
         
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
Utviklingssaker:         legge frem av  
   
 
Sak V-08-25  Vernerunde - skolebygg. 

Elevrådet(Mille) - vaktmester , verneombod og Øystein har gjennomført 
vernerunde på skolen. Avvik/tiltak fra tidligere er sjekket ut, nye oppdrag er 
notert ned og vil bli fulgt opp av vaktmester og Kristiansand Eiendom.  
    

Sak V09 - 25             Oppfølging - status økonomi - orientering sak    
I likhet med med flere andre skoler har Sjøstrand skole et betydelig 
merforbruk. Vi er i dialog med Oppvekst hvor vi sammen lager en plan på 
hvordan vi på sikt skal greie å forholde oss tildelte rammer.  
Det er et krevende bilde . men vi håper at vi sammen med Oppvekst kan 
finne nye måter å legge opp vår skoledag slik at kan få utnyttet våreressurser 
ute i klasserommet på en best mulig måte.  

 
Sak V10 - 25   Hjertesoner - status  

Møvig skole og Sjøstrand skole har søkt om å bli med i prosjekt “Hjertesone” 
Søknad er blitt innvilget, og vi skal i løpet av våren samarbeid med 
Kristiansand kommune om aktuelle tiltak. Første møte blir fredag 21.mars. Vi 
ønsker at elevrådet skal være aktiv i prosjektet.                                                  

https://docs.google.com/document/d/1Cs5XMLcJGAeD5e65TC7vVL_BrZKn7HbHq1LhvdX6wvk/edit?tab=t.0


 
Sak V11 - 25    FAU - temakveld tirsdag 1. april kl. 19. 

Vi har kontroll på kvelden. FAU har regien på kvelden.  
Skolen sørger for at det tekniske skal være på plass ( lyd - projektor) 
Innkalling i Teams er sendt ut.  
Det kommer en påminnelse på elevers ukeplan i uke 13 og i VISMA   
    

 
Sak V12-25    Skolebehovsplanen - konsekvenser for Sjøstrand   
   SU takker arbeidsgruppen for grundig arbeid i forbindelse med våre  
   innspill til skolebehovsplanen.  
   Vi ble hørt, skolen er blitt fredet langt frem i tid.  
   Vi følger godt med, tar fremtidige signaler på alvor slik at vi kjapt kan komme  
   på banen dersom det blir behov for det.  
   Igjen, tusen takk til arbeidsgruppen 🙂 
 
EVT .  

Skolehager 
Sjøstrand skole og Voiebyen skole har nå startet med et samarbeid med å  
etablere en skolehage. Vår lokale bonde, Magne Thorvald Bakke, har lånt oss 
et område som vi kan benytte til dette varige prosjektet.  
Elever vil få praktiske oppgaver og vi vil trekke inn det vi dyrker inn i vår  
undervisning. Dette prosjektet vil også være endel av vårt 
Miljøfyrtårnprosjekt.  
SU håper at FAU kan være behjelpelig med pratisk dugnadsarbeid når vi 
etterhvert ser hva vi skal foreta arbeid i hagen. Kjetil bringer saken inn til FAU.  

  
 
  
  
 


